
Sidan 1 av 1

Protokoll
fört vid styrelsemöte 2023-08-16

Närvarande: Stewe, Peter, Per, Joakim, Annika, Anders, Erling & Caroline.

1. Mötet öppnades.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Föregående mötesprokoll godkändes.

4. Finanserna utvecklas enligt budget. 

5. Frågor kring gymnastiken bordläggs till nästa möte. 

6. Stewe har gjort en ny skrivelse angående sänkt hastighet genom byn, 
denna gång adresserad till tekniska nämnden i kommunen.

7. Frågan om underhåll av brandstationen bordläggs.

8. Vi har dragit igång Supertext som gruppchatt.

9. Per uppdaterar kontaktlistan på hemsidan.

10. Nya bryggor ilagda vid Sjömellet enligt plan. Frågan om påfyllning av sand
på stranden är väckt hos kommunen.

11. Skötsel av Sjömellet har genomförts enligt plan, Rikard ordnar driftjournal 
till kommunen.

12. Övriga frågor:

1. Magnus vill inte fortsätta ansvara för gräsklippning mm enligt 
skötselavtalet. Vi säger upp avtalet med kommunen, det blir i praktiken till 
årsskiftet.

2. Den gamla promenadrundan förbi Ellebjer och ödehuset är numera svår 
att nyttja utmed åkern. Anders undersöker läget med markägare.

3. Grönytorna runt fotbollsplanen klipps inte som man kunde förvänta sig.
Någon sorts fotbollsaktivitet diskuterades för att engagera barnen samt ge 
förutsättningar för ökat underhåll av ytor och byggnader.
 

13. Nästa möte planeras till onsdagen 11 oktober, kl 19 i Solbackens källare.

14. Mötet avslutades i god ordning.
Per knappade texten.


